
KS Stara Ljubljana
Praznovanje krajevnega praznika v Adlešičlh - Delegacija naše krajevne

skupnosti se je v nedeljo, 22. marca, udeležila praznovanja krajevnega praz-
nika v pobrateni KS Adlešiči. Po slavnostni seji skupščine smo imeli krajši
pogovor o našem bodočem sodelovanju Dogovorili smo se o obisku krajanov
obeh KS v Adlešičih oziroma v Stari Ljubljani.

• * *

Visoke cene živil na centralnem živilskem trgu - Krajani tarnajo nad
pretiranimi cenami živil na živilskem trgu. Kot primer navajajo, da se je solata v
enem dnevu podražila karza 50%. Ugotavljajo, da so cene zelenjave tako zelo
visoke predvsem zaradi prekupčevanja. Nekateri prodajalci se natnreč znaj-
dejo in kupujejo blago pri grosistu v skladišču (Sadje Zelenjava na Poljanski
cesti), nato pa ga po znatno višjih cenah prodajajo na trgu.

• * *

Kdo je dovolil postavttev železne ograje na Levstikovem trgu? - Nedavno
tega je najemnik lokala na Levstikovem trgu 9 vzdolž pločnika do vrat lokala,
kjer je Lekarna, postavil železno ograjo in jo ogradil z verigo. Krajani se
upravičeno sprašujejo, ali ima novi najemnik lokala res tako moč, da lahko
sredi Ljubljane postavi železno ograjo in si prilasti del družbenega zemljišfia.
Nasprotno pa krajani ugotavljajo, da pristojni organi niso dovolili pred vrata
osnovne šole na drugi strani ceste postaviti znaka, ki bi za varnost otrok
prepovedoval parkiranje pred šolskimi vrati.

* * *

Kdo bo postavil prometni znak na prejSnje mesto? - Že mesec dni je minil
od snežne akcije v naši krajevni skupnosti. Tedaj so delavci Komunalnega
podjetja Ljubljana odstranili sneg v knžišču Starega in Gornjega trga Odslra-
nili pa so tudi prometni znak, ki stoji v cvetličnem betonskem loncu in
prepoveduje vožnjo v smeri Starega trga. Cvetlični lonec so z znakom vred
potisnili ob pločnik. Tam stoji še danes in niti slučajno ne služi več svojemu
namenu.

* • *

Sestala se je skupščina delegatov KS - Na njej so podrobno obravnavali
poročilo o delu sveta KS za leto 1986 in poročilo sveta potrošnikov ter potrdili
zaključni finančni račun. Delegati so zelo kritično spregovorili o delegatskem
sistemu. Skrbi jih, ker nekateri izvoljeni delegati nočejo več prihajati na sejo O
tej problematiki bo spregovorilo tudi predsedstvo KK SZDL ki se bo sestalo v
kratkem.
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